

LORD OF THE LOST

LORD OF THE LOST
LIVE at W:O:A
Release Date: August 2, 2024

Germany's chart-topping **LORD OF THE LOST** will release their new live album, ***LIVE at W:O:A***, on August 2, 2024, via Napalm Records! Their career has skyrocketed in recent years, bringing the band to the attention of much larger audiences and to huge stages. Featuring strong live versions of 16 original hits and two cover songs performed together with German 90s pop sensation Blümchen, ***LIVE at W:O:A*** was filmed and recorded during the band's first ever performance on the Wacken main stage, as "deadliners" after the iconic Headliner Iron Maiden (with whom **LORD OF THE LOST** has shared stage on two European tours).

Tens of thousands of fans from all over the world celebrated in front of the stage late into the night with the band, which vocalist Chris Harms describes as "a dream come true". The particularly energetic and dynamic camera work emphasizes the extreme energy of a **LORD OF THE LOST** concert, as the band performs a balanced set full of surprises. ***LIVE at W:O:A*** blends old fan favorites (such as "Drag Me To Hell" and "Loreley") and hits from newer releases, including the title track "Blood & Glitter" as well as the Roxette cover "The Look" from the #1 charting latest studio album ***Blood & Glitter*** (Official German Album Charts). Blümchen's legendary version of Paso Doble's "Herz An Herz" is another entertaining addition.

Breaking the charts and playing the main stage at Wacken are just some of **LORD OF THE LOST**'s many 2023 highlights - the band represented Germany at the Eurovision Song Contest finals in Liverpool, performing to more than 150 million live viewers, and received plenty of attention from huge mainstream media outlets simultaneously. **LORD OF THE LOST** even performed for King Charles III, sold out several headline shows and played many other big festival stages alongside the riveting Wacken performance.

15 years of band history, over 500 shows in nearly 40 countries, 8 studio albums, 3 ensemble albums with orchestra and close to 60 music videos - **LORD OF THE LOST** is a creative machine that has paved its own way through the musical landscape over the years, without ever being stuck to just one genre or scene. Successor to the electrifying covers

album ***Weapons Of Mass Seduction*** (2023, #2 on the Official German Album Charts), ***LIVE at W:O:A*** might well be **LORD OF THE LOST**'s last release as a five-piece, as the band gained an official sixth member in spring 2024. It is clear that following their busiest, most successful times as a band so far, **LORD OF THE LOST** is better than ever and still moving forward full-speed.

LORD OF THE LOST veröffentlichen am 2. August 2024 ihr neues Live-Album ***LIVE at W:O:A*** via Napalm Records! Die vergangenen Monate waren für die #1-Band die wohl aufregendsten und erfolgreichsten seit Bandgründung. Durch ihre beiden Touren mit Iron Maiden und der Teilnahme am Eurovision Song Contest Finale 2023 sowie ihre eigenen ausverkauften Headline-Shows haben sich **LORD OF THE LOST** an der Spitze des Genres etabliert und sich auf den größten Bühnen Europas vor einem Millionenpublikum in die Herzen zahlreicher neuer Fans gespielt. ***LIVE at W:O:A*** fängt die Energie und das Charisma ihrer Live-Shows perfekt ein und beinhaltet aufregende Live-Versionen von 16 Hits sowie zwei Coversongs, die die Durchstarter gemeinsam mit 90er Jahre Popstar Blümchen performt haben. Aufgenommen wurde das Album während ihres allerersten Auftritts auf der Wacken-Hauptbühne 2023, wo sie als „Deadliner“ direkt nach Headliner Iron Maiden auf der Mainstage aufgetreten sind.

Zehntausende Fans aus aller Welt feierten gemeinsam bis spät in die Nacht, was Sänger Chris Harms während der Show als „a dream come true“ bezeichnete. Die dynamische und unkonventionelle Kameraführung veranschaulicht die Energie eines **LORD OF THE LOST**-Konzerts, bietet komplett neue Perspektiven und unterstreicht das ausgewogene Set voller Überraschungen. Fan-Favoriten wie „*Drag Me To Hell*“ und „*Loreley*“ gehen Hand in Hand mit neuen Hits, darunter das Roxette-Cover „*The Look*“ und der Titeltrack des aktuellen Studioalbums ***Blood & Glitter*** (Platz 1 der Offiziellen Deutschen Albumcharts). Ein weiteres Highlight ist Blümchens legendäre Version von Paso Dobles „*Herz An Herz*“.

Der Sprung an die Spitze der Charts, der ESC-Auftritt vor hunderten Millionen Fans, die fast komplett ausverkaufte Headliner-Tour und die „Deadliner“-Show auf der Wacken-Hauptbühne sind nur einige der vielen Höhepunkte 2023: **LORD OF THE LOST** traten sogar vor King Charles III. auf, spielten neben dem Wacken-Auftritt viele weitere große Festivals und haben auch 2024 einen vollgepackten Live-Kalender mit der großen Jubiläums Headliner-Tour, sowie der ersten USA-Tour seit über 10 Jahren. Nach dem Cover-Album ***Weapons Of Mass Seduction*** (2023, Platz 2 der Offiziellen Deutschen Albumcharts) ist ***LIVE at W:O:A*** die letzte Veröffentlichung von **LORD OF THE LOST** als Quintett – seit Frühling 2024 sind sie zu sechst unterwegs.

15 Jahre Bandgeschichte, über 500 Shows in fast 40 Ländern, 8 Studioalben, 3 Ensemble-Alben mit Orchester und fast 60 Musikvideos zeigen **LORD OF THE LOST** als eine kreative Maschine, die unbeirrt ihren ganz eigenen Weg geht, ohne sich dabei auf ein Genre oder eine Szene festzulegen – eine Attitüde die Fans und Kritiker weltweit gleichermaßen schätzen und bewundern!

